
Dodatek č. 1  
Připomínky k Zápisu ze zasedání školské rady dne 21.2.2018 

Ing. Lomecký, člen školské rady, zástupce zřizovatele 

 

 

 

Vážená paní Jelínková, 
děkuji Vám za zaslaný zápis.  
 

1.Mám připomínku ke znění textu v závěru prvního bodu. Mohu potvrdit, že jsem požádal paní 
ředitelku o sdělení jak je vykonávána její kontrolní činnost  výkonu práce pedegogických 

pracovníků  v MŠ.Paní ředitelka slíbila podat o kontrolní činnosti zprávu, což v textu zápisu chybí. 

Další diskuse k tomu nebyla mou připomínkou.Poslední věta tohoto bodu nedává smysl vůbec.  
 

2.Jinak v prvním bodě schází moje ústně vyjádřené poděkování vedení  a zaměstnancům školy za 
výsledek vyjádřený v zápisu ispekce, který nám byl při zasedání školské rady citován. 
 

3. Obecně jsem se vyjadřoval u všech bodů, kde se jedná o příspěvku zřizovatele, že dotace škole se v 
letošním roce již významně zvýšila. 
 

4. Nevím nic o žádosti obce o proplácení jízdného žákům, kteří jedou reprezentovat školu. Já jsem v 
telefonickém rozhovoru dával na zvážení paní ředitelce, zda tuto praxi nechce zavést, protože 
pozvýšení dotace škole na to může jistě peníze nalézt. 
 

5. V bodě 9 bych chtěl požádat o změnu slova “nevhodnosti” za “neúčelnosti”. Souhlasím, že jsem 
s  názorem na neúčelnost každoročních 5 denních výletů byl osamocen. 
 

6. Stavba tělocvičny je složitější téma a s ohledem na to, že v pozvánce  na jednání rady nebyl tento 

bod uveden, nebudu to dále komentovat.   

 

Na závěr bych Vás paní Jelínková rád požádal o včasné zasílání programu a podkladů pro jednání 
příštích školských  rad. Rád bych též vyjádřil názor, že odlišná stanoviska k řešení problémů jsou 
zcela běžným jevem a není třeba k tomu vyjadřovat zlobu, jak jste to vzávěru jednání poslední rady 

udělala. Prosím o úpravu textu zápisu podle mých připomínek, případně jsem ochoten se s Vámi na 
zpřesnění textu sejít. 
Zdraví Vás 

Antonín Lomecký 

 


